
Zápis KRJ 6.12.2022
Online Přítomní:
Jan Michna - Gonzáles, Jakub Grós - Jag, Pavel Šťastný - Kaktus, Vít Fojtík - Fox, Marek
Filák - Murph, Aleš Cepek - Kšanďák, Petr Veselý - Wesa, Oldřich Vávra  - emeritní Starosta

Online hlasování

Neuskutečnila se.

1. Přechod střediska Holešov pod KRJ Zlínského kraje

● uskutečnil se mimořádný sněm střediska Holešov, není vložen zápis, rozhodlo se tam
však o změně nadřízené OJ

● ORJ Kroměříž taktéž s touto změnou souhlasí
● vykomunikované s Jerrym

“KRJ Zlínský kraj schvaluje registraci střediska Holešov (721.06) přímo pod KRJ od roku
2023.”
Pro: 7
Proti: 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo schváleno.

2. Pořádání kurzů

“KRJ Zlínský kraj schvaluje pořádání VLK Falconeri v roce 2023.”
Pro: 7
Proti: 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo schváleno.

● Přihlašování bude otevřeno pro 15.1.2023, šiřte to dál.

“KRJ Zlínský kraj schvaluje pořádání ČK Habanero v roce 2023.”
Pro: 7
Proti: 0



Zdržel se: 0
Usnesení bylo schváleno.

● Přihlašování bude otevřeno od 1.1.2023, šiřte to dál.

“KRJ Zlínský kraj schvaluje záměr podpory vzdělávacích kurzů pořádané KRJ do maximální
výše 20.000 Kč celkem v případě nutnosti.”
Pro:7
Proti: 0
Zdržel se: 0
Usnesení bylo schváleno.

3. Ostatní
● Registrace - Jestli jsem se správně díval, kraj již má otevřenou registraci 2023,

okresy můžete tedy otevírat (jestli se dívám špatně, omlouvám se a čekám dementi)
● Výkazy hospodaření už by měly být uzavřeny, zfinalizovány a to jak provozní, tak i

další (rádcovské, velké akce) - Kaktus, prosím, jestli něco na někom visí, dej vědět.
Toto téma tradičně probereme na příští KRJ

○ chybí rádcovský kurz pod ORJ Zlín
○ provoz od středisek i okresů by měl být ok, bude se odesílat provoz za KRJ

● čekáme na instrukce ohledně mimořádných energetických dotací (tabulka zde),
jakmile je budeme mít, rozešlu na střediska přímo (Jag), nechám vás v kopii, mělo by
být příští týden

● KRJ Rozpočet 2022 - Kaktus uzavírá hospodaření 2022, jestliže je nějaký výdaj
vztáhnutelný ke KRJ, dejte mu prosím ihned vědět, nejlépe telefonicky

● dotace na velké akce 2023 bude podstatně nižší, než jsme zvyklí (47 320 kč oproti
cca 90 000 kč letos). Toto bude mít dopad na finanční podporu Svojsíkových závodů
i dalších velkých akcí (např. Rikitanův memoriál). Prosím, dejte to vědět pořádajícím
střediskům, že tato dotace nebude jistá a pobavíme se o její alokaci na příští KRJ.
Na příští KRJ prosím zkuste zmapovat, jaké velké akce budou probíhat a budou chtít
žádat o dotaci.

● Připomenutí datových schránek - ideální zařídit co nejdříve, po novém roce bude
automaticky všem, očekávají se prodlevy

● Máme nové skříně na uskladnění materiálu.

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Im2XDEfxwzdWZv09Qp8ty8OM-zL3o2bnX3hW6Mw_-xA/edit?usp=sharing



